
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 4. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 239
Vil ministeren forklare, hvorfor en opdatering af VVM-analysen, der ligger til grund for pro-
jektet med at færdiggøre Kalundborgmotorvejen, skal tage op mod et år at gennemføre, 
som det foreløbig er blevet oplyst?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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